
BR.0002.17.2017.AB 

PROTOKÓŁ NR  XLIV/ 17 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 26 października 2017 roku 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.10.  

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

Radni nieobecni: 

 

Ryszard Mach 

Zbigniew Rok 

Dorota Wnuk 

Krzysztof Wrona 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Pawłem Kazirodem  

i Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Grzegorzem Kwietniem oraz 

Przewodniczącym Rady Gminy we Włodowicach Alojzym Leśniakiem,  przedstawiciele 

powiatowych służb, inspekcji i straży z Komendantem Powiatowym Policji  

w Zawierciu Ryszardem Skowrońskim, Zastępcą Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Zawierciu Radosławem Lendorem, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno 

–  Epidemiologicznej w Zawierciu Eweliną Sergiel-Błaszczyk, Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Zawierciu Ireneuszem Gewaldem oraz Powiatowym Inspektorem Nadzoru 

Budowlanego w Zawierciu Anetą Pałką, przedstawiciel Sekatora RP Arkadiusza 

Grabowskiego, Kierownik Działu Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Katowicach Delegatura w Częstochowie Mariusz Ślęzański, kierownicy 

jednostek organizacyjnych powiatu , przedstawiciele partii stronnictw i ugrupowań 

politycznych, Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele 

środków masowego przekazu i inni goście, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XLIV sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu  

z Wicestarostą Bogusławem Piotrowskim oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, 

dziękując im za przybycie.   
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Ad.2.) 
 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do przekazanego w materiałach sesyjnych porządku 

obrad.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił wniosek Zarządu 

Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji pkt w brzmieniu:  

 

 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej im. M. Kopernika w Porębie w Branżową Szkołę I Stopnia  

im. M. Kopernika w Porębie”. 

Przedmiotowy projekt uchwały nie został umieszczony w porządku obrad wraz z całym 

pakietem uchwał dotyczącym przekształcenia szkół z powodu pomyłki technicznej. Ze 

względu na konieczność  zachowania ustawowego terminu podjęcia przez Radę Powiatu 

uchwał w powyższym zakresie zasadne jest włączenie ww.  projektu do porządku obrad 

sesji w dniu dzisiejszym. 

 „Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany składu osobowego 

Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym w Zawierciu”.  

W uzasadnieniu wskazano, iż z uwagi na zmniejszenie liczby członków Rady Społecznej 

Szpitala z 15 do 13 zachodzi konieczność dostosowania składu osobowego Rady do 

zapisów statutu szpitala, który przewiduje, że w składzie Rady powinien znajdować się  

1 przedstawiciel każdej gminy oraz 1 przedstawiciel powiatu. W związku z koniecznością 

umożliwienia Radzie Społecznej prawidłowego funkcjonowania i wykonywania zadań 

nałożonych na ten organ przepisami ustawy o działalności leczniczej, zasadne jest 

włączenie przedmiotowej uchwały do porządku obrad sesji w dniu dzisiejszym. 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty przy 18 głosach 

„za” i 3 głosach „wstrzymujących się”.   

 

W związku z koniecznością zachowania terminów dotyczących rozpatrywania skarg 

wpływających do Rady Powiatu Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski 

złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt w brzmieniu:  

 

 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zawierciu”; 

 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi przekazanej przez Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura w Częstochowie”.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 21 głosach „za”.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że projekty uchwał, o które 

rozszerzony został porządek obrad na wniosek Zarządu Powiatu, rozpatrywane będą  

w pkt 30 i pkt 31, natomiast projekt uchwały w sprawie skarg  – w pkt 32 i pkt 33 porządku 

obrad.  Projekty uchwał radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. 

W związku z wprowadzonymi zmianami kolejność  pozostałych punktów porządku obrad 

zmienia się odpowiednio. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
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2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  Nr XLII / 17 z dnia 28 września 2017 roku.     

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej 

sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań 

oświatowych w powiecie zawierciańskim w roku szkolnym 2016 / 2017. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny stanu środowiska naturalnego na terenie 

powiatu zawierciańskiego w 2016 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017 –  2025.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/299/17 

z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2017 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych 

Nr 1  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych  

Nr 2  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 3  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych 

Nr 3  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 4  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych 

Nr 4  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 5  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych 

Nr 5  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Łazach w Szkołę Policealną dla Dorosłych w Łazach, 

w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Porębie w Szkołę Policealną dla Dorosłych  

w Porębie, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Przysposabiającej do Pracy- Specjalnej w Zawierciu, w Szkołę  Przysposabiającą 

do Pracy - Specjalną, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy - Prawo 

oświatowe. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej  Szkoły Podstawowej Nr 15 Specjalnej w Zawierciu  w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr  15 Specjalną  w Zawierciu. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej Nr 1 w Zawierciu w Szkołę Policealną Nr 1 w Zawierciu,  

w rozumieniu  art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Szkoły Policealnej Nr 2 w Zawierciu w Szkołę Policealną Nr 2 w Zawierciu,  

w rozumieniu  art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1  w  Zawierciu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1  

w Zawierciu. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2  w  Zawierciu w Branżową Szkołę I stopnia Nr 2  

w Zawierciu. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 - Specjalnej  w  Zawierciu w Branżową Szkołę I 

stopnia Nr 3 – Specjalną w Zawierciu. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w  Zawierciu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 

w Zawierciu. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Szczekocinach  w Branżową Szkołę I Stopnia  

w Szczekocinach. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Łazach w Branżową Szkołę I Stopnia w Łazach. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Pilicy w Branżową Szkołę I Stopnia w Pilicy. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Gimnazjum Nr 5 Specjalnego w Zawierciu. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej im. M. Kopernika w Porębie w Branżową Szkołę I Stopnia  

im. M. Kopernika w Porębie 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej 

przy Szpitalu Powiatowym w Zawierciu 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zawierciu 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi przekazanej przez Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura w Częstochowie 

34. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych i inne osoby do tego 

zobowiązane, według stanu na dzień 31 grudnia 2016 roku.    

35. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

36. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

37. Wolne wnioski. 

38. Zamknięcie sesji. 

  

 

Ad.3.) 
 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół  Nr XLII /17 z dnia  

28 września 2017 roku w wyniku przeprowadzonego głosowania, został   przyjęty 

jednogłośnie, czyli  przy 21 głosach „za”.   
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Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej planowej sesji 

przedstawiła Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach:  28 września,  

29 września, 11 października, 16 października i 25 października br. zajmując się m.in. 

następującymi sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2017 rok oraz zmian w planie finansowym; 

– zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 – 2025; 

– wyrażenia zgody na zakup oraz przyjęcie używanej aparatury i sprzętu medycznego 

dla Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów najmu  

i dzierżawy lokali użytkowych, sal gimnastycznych i sal sportowych usytuowanych na 

nieruchomościach, będących w trwałym zarządzie szkół, dla których organem 

prowadzącym jest powiat zawierciański; 

– ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej w 2018 roku; 

– ogłoszenia naboru przedstawicieli organizacji pozarządowych do komisji 

konkursowych oceniających oferty na powierzenie realizacji zleconego zadania 

administracji rządowej z zakresu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

 zapoznał się:  

 z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej  

w Zakładzie Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu; 

 z informacją dotyczącą finansowania napraw sprzętu medycznego przez Zakład 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu; 

 z informacją dotyczącą bieżącej działalności Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

 raportem z przeprowadzonej windykacji należności Skarbu Państwa na dzień  

30 czerwca 2017 roku; 

 pismem Wójta Gminy Włodowice w sprawie rozważenia możliwości zaplanowania  

w budżecie powiatu na 2018 rok zadań na drogach powiatowych. 

 

 wyraził zgodę na: 

 nadanie Szpitalowi Powiatowemu w Zawierciu imienia dr. Henryka Wnuka; 

 udzielenie dotacji na zakup aparatury medycznej i sprzętu, niezbędnego dla 

funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

 dofinansowania wyjazdu uczniów I Liceum Ogólnokształcącego im. S. Żeromskiego 

w Zawierciu na konferencję „WawMUN” w wysokości 3.000 zł; 

 przydzielenie dodatkowych zajęć sportowych w Zespole Szkół w Porębie; 

 przeprowadzenie postępowania przetargowego o wartości powyżej 30.000 euro na 

wykonanie zadania pn. „Modernizacja systemu sygnalizacji pożaru w Domu Pomocy 

Społecznej w Zawierciu”. 

 

 zwolnił aptekę, mieszczącą się w Zawierciu, ul. Targowa 7, z obowiązku pełnienia 

dyżurów nocnych w 2018 roku.  
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 omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, będącymi 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Ponadto przekazała informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

na terenie powiatu:    

 

 w dniu 30 września br. przedstawiciele samorządu lokalnego, oświaty oraz mieszkańcy 

uczestniczyli w uroczystości z okazji 200 rocznicy szkolnictwa w Rudnikach, w trakcie 

których została odsłonięta i poświęcona tablica pamiątkowa; 

 w dniu 7 października br. na terenie powiatu zawierciańskiego odbył się „Rajd Nocny – 

Łapmy Duchy”, organizowany przez Hufiec Ziemi Zawierciańskiej ZHP; 

 w dniach 9 – 11 października br. w Ośrodku Wypoczynkowym „Orle Gniazdo”  

w Hucisku odbyła się Międzynarodowa Konferencja Naukowa „Bądź zdrów”. 

Organizatorami Konferencji byli: Śląski Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny, 

Śląski Uniwersytet Medyczny w Katowicach i Oddział Śląski Polskiego Towarzystwa 

Higienicznego; 

 w dniu 11 października br. w Szpitalu Powiatowym w Zawierciu został oddany do użytku 

nowoczesny Oddział Neurologiczny. Modernizacja oddziału , obejmująca m.in. prace 

budowlane, wyposażenie sal chorych, gabinetów zabiegowych i pokoju lejarskiego 

kosztowała ok. 363.000 zł; 

 w dniu 13 października br. w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się wręczenie 

aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego nauczycielom 

szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat 

zawierciański; 

 w dniu 19 października br. w Porębie – ponad 5 –letniej przerwie –  odbyło się uroczyste 

otwarcie Posterunku Policji. Budynek został gruntownie wyremontowany i wyposażony  

nowy sprzęt kwaterunkowy i teleinformatyczny; 

 w dniu 21 października br. w Lgocie Murowanej odbyły się Jurajska Gonitwa za Lisem,   

organizowana na terenie powiatu zawierciańskiego od 11 lat.  

 

W uzupełnieniu przedstawionego sprawozdania przekazała informacje o podpisaniu umów  

z wykonawcami następujących inwestycji, wybranymi w drodze postępowań przetargowych: 

 

 w dniu 10 października br. – na zadania pn. „Przebudowa chodnika przy ul. Borowej  

w Zawierciu” na kwotę 22.5000 zł brutto oraz „Wykonanie chodnika wzdłuż  

ul. Wyspiańskiego w Zawierciu między ul. Karowa i Tęczowa” na 9.900 zł brutto; 

 w dniu 11 października br. – na zadania pn „Poprawa odwodnienia w miejscowości 

Kocikowa” na kwotę:  37.515, 74 zł brutto oraz „Awaryjna naprawa nawierzchni drogi 

żużlowej w m. Morsko” na kwotę: 48.043,80 zł brutto,; 

 w dniu 12 października br. – na zadania pn. „Awaryjna naprawa przepustu w 

miejscowości Kiełkowice” na kwotę: 39.359, 27 zł brutto oraz „Remont drogi powiatowej 

1736 S w miejscowości Wiesiółka” na kwotę: 89.819,73 zł brutto; 

 w dniu 16 października – na zadania pn. „Przebudowa chodnika przy ulicy Bzowskiej  

w miejscowości Fugasówka, Gmina Ogrodzieniec” na kwotę: 69.697,42 zł brutto oraz 

„Wykonanie odwodnienia przy drodze powiatowej nr 1709 S w miejscowości Blanowice” 

na kwotę: 38.511,19 zł brutto; 

 w dniu 20 października br. – na zadanie pn. „Przebudowa zatoki parkingowej przy drodze 

powiatowej Nr1713 S w miejscowości Rudniki, Gmina Włodowice” na kwotę 96.075,63 

zł brutto.  
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Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ze strony radnych.  

 

 

Ad.5.) 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

 

Ad.6.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 359 / 17  

w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w powiecie zawierciańskim  

w roku szkolnym 2016 / 2017 (załącznik nr 1 do protokołu),  po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.    

 

  

Ad.7.) 

 

Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu  Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura  

w Częstochowie o stanie środowiska naturalnego na terenie powiatu zawierciańskiego  

w 2016 roku stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Kierownik Działu Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska  

w Katowicach Delegatura w Częstochowie Mariusz Ślęzański (treść wystąpienia w formie 

stenogramu):  

 

„Państwo dostali od nas materiały, a więc myślę, że każdy się z nimi zapoznał. Krótko dla 

wszystkich przedstawię najważniejsze informacje, żebyśmy wszyscy wiedzieli  o czym 

mówimy. Stan środowiska jest ważny dla nas wszystkich, bo my w tym środowisku żyjemy. 

Mówiąc tak górnolotnie, to jest nasz dom. Największy problem ekologiczny naszych czasów 

nie dotyczy tylko powiatu zawierciańskiego, ale całej Polski i jest to zanieczyszczenie 

powietrza. Państwa doskonale wiedzą o czym mówię – hasła smog i niska emisja są Państwu 

na pewno znane. Na terenie Zawiercia jest stacja, która mierzy zanieczyszczenia pyłowe, te 

najistotniejsze ze wszystkich. Jest lokalizowana na terenie Gimnazjum nr 3 przy ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie. Mam dla Państwa dobre informacje, a mianowicie, że w zeszłym roku 

norma podstawowego parametru – średniorocznego stężenia pyłu zawieszonego nie była 

przekroczona. Nie jest łatwo to osiągnąć, bo na 24 stacje w województwie śląskim, które 

badają to zanieczyszczenie, tylko w 7 średnioroczne stężenie nie przekroczyło normy, tak, że 

można powiedzieć, że Zawiercie jest w czołówce, z czego bardzo się cieszę. ale oczywiście 

żeby nie było Państwu tak różowo, jest jeszcze jedna norma, która mówi o tym, ile może być  

w roku dób z przekroczeniem dobowej normy. Taka dobowa norma  natężenia tego pyłu jest  

i prawo mówi, że może być 35 takich dób, a tymczasem w roku ubiegłym na tej stacji było 

ich 60, a więc za dużo. Można powiedzieć, że jeszcze dużo przed nami. Muszę uczciwie 

powiedzieć, że obawiam się, że jeśli spotkamy się za rok, to będę mówić raczej gorsze 

informacje, jeżeli chodzi o zanieczyszczenie powietrza. Chyba Państwo pamiętacie, co się 

działo z temperatura Z tych pomiarów wynika,  że na początku tego roku kiedy właściwie 

wszędzie były ogłaszane sytuacje smogowe. Boję się, że stężenia za ten rok mijający mogą 

być trochę wyższe.  
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Najistotniejszym problemem  jest zanieczyszczenie powietrza benzopirenem. Jest to 

substancja, którą badamy, bo ona jest wskaźnikowa z tytułu swojego oddziaływania na 

organizm człowieka, jest rakotwórcza i jak wszędzie. Ten parametr również jest u Państwa 

przekroczony. Norma dla benzopirenu jest bardzo surowa, bo on jest taki szkodliwy.  

Na zeszłorocznej sesji Państwo wyrazili wolę czy wniosek, żeby WIOŚ przebadał, jaka jest 

sytuacja w Bzowie w związku z dawnym składowiskiem zlokalizowanym w kamieniołomie. 

Z przyjemnością informuję, że zadanie zostało wykonane. Inspekcja dotrzymała słowa i takie 

badania ambulansem zostały przeprowadzone. Przy okazji powiem, że jest to spory wyczyn, 

bo ambulans jest jeden na całym województwie i kolejka jest naprawdę gigantyczna. 

Stanowisko było uzgodnione z przedstawicielami Starostwa –  jakiś mniej więcej 300 metrów 

na północ od kamieniołomu. Badaliśmy różne zanieczyszczenia, ale przede wszystkim 

badaliśmy fluorki. Laboratorium naprawdę stanęło na wysokości zadania i na moją prośbę 

wykonali badania fluorków w dwóch postaciach: fluorki rozpuszczalne w powietrzu i drugie 

fluorki w pyle, nawet takie, które są głęboko schowane. Tych fluorków było tak mało, że 

poniżej progu czułości aparatury. Tym samym żadna norma nie została przekroczona, a nawet 

bardzo daleko jest do tej normy, bo one są sporo wyższe od możliwości naszej aparatury. 

Aparaturę mamy naprawdę dobrą, o czym część Państwa się przekonała naocznie.  

Ponieważ ja osobiście jestem bardzo związany z Zawierciem, więc specjalnie dla Państwa  

i na wniosek również Państwa ambulans wykonał jeszcze jeden pomiar, a mianowicie pomiar 

oddziaływania odlewni, czyli Waszych sąsiadów opodal. W tym przypadku nie mam żadnych 

wątpliwości, że to odlewnia z pewnością emituje ponadnormatywne zanieczyszczenia, 

głównie pyłów, więc Państwa obawy i podejrzenia się potwierdziły. Ja wyniki tych badań 

przekazałem, ale oryginał przekażę Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Bożenie Wilmowskiej. Jest mi miło, że aż tyle mogliśmy dla Państwa wykonać  

i żeby to dało jakiś efekt, bo wiedza nasza jest o wiele większa niż przedtem. 

Następny temat ochrony środowiska to wody płynące. Istotna to sprawa, bo teren jest ubogi  

w wody. Przebadaliśmy Żebrówkę i Krztynię w dwóch punktach,  dopływ wody spod 

Goleniów, ale dodatkowo dołożyłam do oceny jeszcze Pilicę i Wartę. Co prawda na Państwa 

terenie my tych punktów pomiarowych na tych dwóch rzekach nie mamy, ale przecież one 

płyną przez Wasz teren. To nie nasza zła wola, tylko wynika to z pewnych uwarunkowań 

prawnych, bo mamy taki, a nie inny układ rzek.  Tak naprawdę wszędzie poza Krztynią i to  

w odcinku źródłowym są biogeny czyli jest to efekt jeszcze nie do końca uregulowanej 

gospodarki ściekami. Być może jest w tym  jakieś udział nawozów, chociaż tutaj można by 

się zastanawiać, jaki udział tych nawozów może być. Z tego co wiem i Państwo wiecie, to 

rolnicy raczej oszczędnie gospodarują nawozami. Spotkaliśmy w tych rzekach sporo 

zanieczyszczeń. Nie wiem, czy Państwo pamiętają, ale rok czy dwa lata temu było dużym 

zaskoczeniem, że w takiej Krztyni, wydawałoby się bardzo czystej rzece, między innymi 

znaleźliśmy związki rakotwórcze. Już wiemy, skąd one pochodziły.  W przyrodzie nic nie 

ginie, jeżeli my spalamy paliwa, to wszystko idzie w górę, tam są zanieczyszczenia i pyły, 

które prędzej czy później pod wpływem deszczu spadają na glebę. Potem kolejne deszcze 

przemieszczają te zanieczyszczenia z gleby do małych czy większych rowów i to wszystko 

wpada do naszych rzek. W tym momencie nie ma jakiegoś mechanizmu obronnego, żeby 

pozbyć się tych zanieczyszczeń i to jest cała tajemnica.  

Wody podziemne to element bardzo ważny dla nas wszystkich, bo mieszkamy na Jurze i to są 

nasze wody pitne. To jest tak ważne zagadnienie, że jest wykonywany nie tylko monitoring 

przez Inspekcję, ale również przez inspektora z Warszawy (co prawda rękami Państwowego 

Instytutu Geologicznego). Instytut Geologiczny w zeszłym roku przebadał u Państwa pięć 

ujęć: w Morusach, w Kidowie, w Zawadzie Pilickiej i w Niegowonicach. W zasadzie 

wszędzie jest całkiem nieźle z jednym wszakże wyjątkiem. Muszą Państwo powiedzieć, że  

w jednym z ujęć miejscowości Morusy wykryto rtęć. Myślę nad tym zagadnieniem  
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z Wydziałem Ochrony Środowiska, pochylamy nad tym, bo tego nie spodziewaliśmy się.  

Co prawda jest to jednorazowy pobór, ale na zimne trzeba dmuchać. Obiecuję, że ten problem 

nie zostanie zapomniany. My jako Inspektorat przebadaliśmy także trzy ujęcia w 

Ciągowicach, w miejscowości Hutki-Kanki i w Niegowonicach. W zasadzie można 

powiedzieć, że w tych ujęciach jest wszystko w porządku.  

Jeszcze jedna kwestia, która – jak myślę – szczególnie Państwa interesuje, jeżeli chodzi  

o wody podziemne. Mianowicie, jak co roku, przebadaliśmy wpływ potencjalny tego 

składowiska w Bzowie na dwie rzeki, które mają źródła w okolicy tego składowiska czy 

kamieniołomu. Jest to Czarna Przemsza i Warta. Dodatkowo jest taki dziwny potok  

w miejscowości Józefów, nazywa się Potok Ogrodzieniecki i jest dziwny dlatego, że on jest 

okresowy i dlatego wyniki z niego są – powiedziałbym –  nie do końca satysfakcjonujące. 

Prawdopodobnie zostawimy go w spokoju, bo on nie daje miarodajnych wyników. 

Przebadaliśmy te wody przede wszystkim na zawartość chlorku, bo wiem co w tym 

kamieniołomie się znalazło. Wiadomość jest dobra jak co roku od wielu lat, a mianowicie 

stężenia tych fluorków we wszystkich badanych trzech ciekach są bardzo niskie, dosłownie na 

poziomie tak zwanego tła geochemicznego. Można powiedzieć też, że jest to zawartość  

niemalże naturalna. To dobra wiadomość do nas wszystkich, bo to świadczy o tym, że te 

fluorki wapnia, które są tam składowane, jakoś się do tego środowiska nie przedostają. 

Właściwie nie jest to aż tak dziwne, ponieważ te fluorki wapnia są w zasadzie w wodzie 

nierozpuszczalne, więc mam nadzieję, że taki stan się utrzyma. Chciałem Państwu obiecać, 

jeżeli ja coś jeszcze w tej Inspekcji mogę, że ten monitoring, pomimo dobrych informacji, 

będzie utrzymany. Mam na to zgodę mojego szefa, bo jestem tego zdania, że na zimne trzeba 

dmuchać. Nie wierzę w nic, czego sam nie sprawdzę i badania będą kontynuowane.  

Przy okazji jeszcze raz wrócę do Bzowa. W trakcie naszych badań ambulansem nie 

wykryliśmy fluorków w powietrzu, co też aż tak bardzo mnie nie dziwi. Jeśli Państwo tam 

byli, to na pewno możecie potwierdzić moją obserwację, a mianowicie to, że cały 

kamieniołom, a przynajmniej ta część, gdzie były składowane odpady,  jest całkowicie 

zarośnięty. Tak jak mówiłem, pokrzywy są wyższe ode mnie. Do tego swoje robią osady 

ściekowe, które użyto do rekultywacji  wodorku wapnia. Sumarycznie teren jest tak szczelnie 

pokryty roślinnością. Takich wolnych od roślinności miejsc jest niewiele. Gdzie nie gdzie są 

żółtawe zabarwienie, świadczące o obecności chlorku wapnia. Na całym terenie  może tylko 

jakieś parę metrów kwadratowych nie pokryte roślinnością. Pozostała część jest pokryta taką 

siatką klonów i krzaków. Ja chciałem jeszcze tylko powiedzieć, że możecie ten wynikom 

wierzyć na 100%, ponieważ nie tylko chemię badamy. Ja zawsze jeżdżę tam z moim kolegą 

biologiem, który jest naprawdę dobrym fachowcem i on tam bada wszystko. Do tego 

używamy takich wyrafinowanych metod, których nikt poza naszą delegaturą  nie używa. Są to 

specjalne testy biologiczne i jesteśmy absolutnie pewni wyników. Nie ma dyskusji, jestem 

pewny tego, co mówię, a to, co mówię jest jedno. Proszę Państwa, toksyczności nie ma. To 

tyle co do wód podziemnych. 

Jeszcze ostatnie pola elektromagnetyczne. Tego nie widać, nie czuć, ale każdy z Państwa, jak 

widzę, ma w rękach chociażby komórki. Jesteśmy opleceni  niewidzialną siecią tych fal 

elektromagnetycznych. Badaliśmy je w zeszłym roku w Łazach. Zawsze badamy w centrum, 

tam, gdzie więcej ludzi, bo te fale mogą na nich oddziaływać. Nie badamy gdzieś w polu, bo  

i po co. Dobra wiadomość jest taka, że w Łazach,  jak i w innych miejscowościach powiatu, 

badanych przed laty, jest dobrze. Nawet w centrum do normy jest bardzo daleko. 

Na tym kończę moją krótką relację, ale chciałbym powiedzieć jeszcze jedno.  Mamy bardzo 

dobrą, wręcz wzorcową, współpracę z Wydziałem Ochrony Środowiska Starostwa i osobiście 

z Panią Bożeną Wilmowską. Także, co chciałem podkreślić, są dobre relacje z Państwem, 

czego wyrazem była niedawno wizyta u nas Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska. Jestem bardzo szczęśliwy z tego powodu, że część z Państwa mogła zobaczyć na 
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własne oczy, ile to pracy potrzeba, żebyśmy mogli te parę cyferek Państwa przedstawić. To 

jest wynik pracy całego roku.  

Ostatni element to edukacja. Zawsze zapraszamy szkoły do odwiedzenia naszego 

Inspektoratu. W tym roku odwiedziła nas szkoła z Zawiercia, nie pamiętam która. Ale ja chcę 

więcej młodych, bo tak naprawdę przede wszystkim dla nich to robimy, więc serdecznie 

zapraszam. Wystarczy tylko jeden telefon, żeby uzgodnić termin.  Pokażemy całe 

laboratorium. Jesteśmy w stanie  wszystko pokazać na poziomie  od połowy podstawówki do 

studentów. Dziękuję Państwu i bardzo liczę na to, że nasza praca będzie się rozwijać  

z pożytkiem dla środowiska zawierciańskiego i nas wszystkich”.   

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Chciałbym w imieniu Rady, a przede wszystkim mieszkańców podziękować za zajęcie się 

sprawą Bzowa, bo to jest temat, który wielokrotnie był tematem interpelacji wielu radnych. 

Cieszymy się niezmiernie, że nic nam nie zagraża, nie zagraża mieszkańcom naszego 

powiatu, za co dziękujemy. Trzymam za słowo, że ten monitoring będzie utrzymany. 

Cieszymy się z tego stanu środowiska, jest dobry w naszym powiecie, nie jest nie najgorszy  

w województwie śląskim i za to bardzo dziękujemy”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tomasz Ślusarczyk 

(treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Korzystając z obecności kierownika Mariusza Ślęzańskiego chciałbym przede wszystkim 

bardzo podziękować za możliwość zorganizowania posiedzenia Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska w siedzibie Delegatury WIOŚ  Częstochowie. Dziękuję  

w imieniu całej Komisji oraz w imieniu Pani Naczelnik Wydziału. Jak już wcześniej było 

wspomniane, przede wszystkim mogliśmy zapoznać się z bardzo profesjonalną  

i merytoryczną kadrą, która pracuje w WIOŚ w Częstochowie, mogliśmy się zapoznać ze 

specyfiką pracy, a widzimy jak to wszystko wygląda po wynikach. Jesteśmy pod wielkim 

wrażeniem i chciałem bardzo podziękować za współpracę i życzyć wszystkiego dobrego. 

Proszę przekazać podziękowanie szefostwu.  Oczywiście opinia Komisji do omawianego 

projektu uchwały jest pozytywna”.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 360 / 17  

w sprawie oceny stanu środowiska naturalnego na terenie powiatu zawierciańskiego w 2016 

roku, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.    

 

 

Ad.8.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 361 / 17  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu,  po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany 

pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    
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Ad.9.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 362 / 17  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025 wraz  

z autopoprawką Zarządu Powiatu, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.10.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 363 / 17  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/299/17 z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie 

ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2017 roku z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  po uzyskaniu pozytywnej 

opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.)  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Małgorzata Machura przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji do projektów uchwał, dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół prowadzonych 

przez powiat  zgodnie z ustawą z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe, ujętych  

w punktach od 11 do 30 porządku obrad.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 364 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

Nr 1  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych Nr 1  w Zawierciu, w rozumieniu  

art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.12.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 365 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

Nr 2 w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych  Nr 2  w Zawierciu, w rozumieniu  

art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.13.)   
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 366 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

Nr 3  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych Nr 3  w Zawierciu, w rozumieniu  

art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    
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Ad.14.)   

  
Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 367 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 

4  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych Nr 4  w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 

ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.15.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 368 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

Nr 5  w Zawierciu w Szkołę Policealną dla Dorosłych Nr 5 w Zawierciu, w rozumieniu art. 18 

ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

  

 

Ad.16.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 369 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

w Łazach w Szkołę Policealną dla Dorosłych w Łazach, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f 

ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

  

 

Ad.17.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 370 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

w Porębie w Szkołę Policealną dla Dorosłych w Porębie, w rozumieniu art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. 

f ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.18.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 371 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Przysposabiającej do Pracy- 

Specjalnej w Zawierciu, w Szkołę  Przysposabiającą do Pracy - Specjalną, o której mowa w 

art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy - Prawo oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.19.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 372 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej  Szkoły Podstawowej 

Nr 15 Specjalnej w Zawierciu  w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr  15 Specjalną  
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w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.20.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 373 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 1 w Zawierciu 

w Szkołę Policealną Nr 1 w Zawierciu, w rozumieniu  art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo 

oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.21.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 374 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej Nr 2 w Zawierciu 

w Szkołę Policealną Nr 2 w Zawierciu, w rozumieniu  art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy - Prawo 

oświatowe, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.22.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 375 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1  

w  Zawierciu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.23.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 376 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2  

w  Zawierciu w Branżową Szkołę I stopnia Nr 2 w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

 

Ad.24.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 377 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej  

Nr 3 - Specjalnej  w  Zawierciu w Branżową Szkołę I stopnia Nr 3 – Specjalną w Zawierciu, 

w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 

głosach „za”.    

 

 

Ad.25.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 378 / 17  
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w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 

w  Zawierciu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.    

 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski ogłosił przerwę w obradach. Początek przerwy – godz. 11.00. 

 

 

Ad.26.)  
 

Po wznowieniu obrad o godz. 11.30 Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski 

przystąpił do realizacji kolejnych punktów porządku posiedzenia. 

  

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 379 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej  

w Szczekocinach  w Branżową Szkołę I Stopnia w Szczekocinach, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.27.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 380 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej  

w Łazach w Branżową Szkołę I Stopnia w Łazach, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.28.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 381 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 

Pilicy w Branżową Szkołę I Stopnia w Pilicy, w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.29.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 382 / 17  

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Nr 5 

Specjalnego w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.30.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 383 / 17  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej im. M. Kopernika  

w Porębie w Branżową Szkołę I Stopnia im. M. Kopernika w Porębie, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    
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Ad.31.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski wyjaśnił, że zmiana przedstawiciela 

Miasta i Gminy Łazy w Radzie Społecznej Szpitala następuje na podstawie Uchwały  

Nr XXIX / 256 /17 Rady Miejskiej w Łazach z dnia 27 września br. Natomiast odwołanie ze 

składu osobowego Rady Społecznej jednego przedstawiciela Miasta Zawiercia i jednego 

przedstawiciela powiatu spowodowane jest koniecznością dostosowania liczby członków 

Rady do zapisów statutu szpitala i następuje w porozumieniu z Prezydentem Miasta 

Zawiercia i po przeprowadzonych przez niego konsultacjach z przedstawicielami powiatu  

w Radzie Społecznej.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 384 / 17  

w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym w 

Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty przy 14 głosach „za”,  

4 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”.    

 

 

Ad.32.)  
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Chawuła poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

po rozpoznaniu wszystkich aspektów sprawy uznała, że Rada Powiatu nie jest organem 

właściwym do rozstrzygania w przedmiotowej sprawie. Stanowisko Komisji w sprawie skargi 

stanowi załącznik do ujętego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 385 / 17  

w sprawie skargi na działalność Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego  

w Zawierciu został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach 

„za”.  

 

 

Ad.33.)  
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Chawuła poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

po rozpoznaniu wszystkich aspektów sprawy uznała, że Rada Powiatu nie jest organem 

właściwym do stwierdziła, że Rada Powiatu nie jest organem właściwym do rozstrzygania  

w przedmiotowej sprawie. Stanowisko Komisji w sprawie skargi stanowi załącznik do 

ujętego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIV / 386 / 17  

w sprawie skargi przekazanej przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska  

w Katowicach Delegatura w Częstochowie został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.  

 

 

Ad.34.)  
 

Wypełniając obowiązek, wynikający z art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym 

Przewodniczący Rady Powiatu  Jarosław Kleszczewski przedstawił informacje dotyczące 

oświadczeń o stanie majątkowym, złożonych na jego ręce przez radnych powiatu 

zawierciańskiego według stanu na dzień 31.12.2016 roku (załącznik nr 3 do protokołu).  
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Odczytał również informację Wojewody Śląskiego o oświadczeniach majątkowych, 

złożonych przez Przewodniczącego Rady Powiatu i Starostę Zawierciańskiego za 2016 rok 

(załącznik nr 4 do protokołu) oraz informację Starosty Zawierciańskiego o oświadczeniach 

majątkowych Członków Zarządu Powiatu, dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

naczelników wydziałów Starostwa oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty za 2016 rok (załącznik nr 5 do protokołu).   

  

 

Ad.35.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 10.10.br. wpłynął apel Narodowego Komitetu Obchodów Dnia Praw Rodziny, 

kierowany  do władz państwowych, w tym rządowych i samorządowych na poziomie 

gminy, powiatu i województwa, w sprawie Dnia Praw Rodziny;   

‒ w dniu 12.10. br. wpłynęło zaproszenie Stowarzyszenia „Sport dla Wszystkich” do 

udziału w II Mistrzostwach Województwa Śląskiego w halowej piłce nożnej 

Samorządowców, które odbędą się 1 grudnia 2017 roku w Porębie; 

‒ w dniu 12.10. br. Wojewoda Śląski przekazał informację dotyczącą oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady powiatu Zawierciańskiego oraz 

Starostę Zawierciańskiego za rok 2016, która została przedstawiona w poprzednim 

punkcie porządku obrad; 

‒ w dniach 12.10. i 24.10. br. Urząd Skarbowy w Zawierciu przekazał stanowisko z analizy 

oświadczeń majątkowych radnych.   

 

 

Ad.36.)  

 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań radnych, nikt nie zabrał głosu w tym punkcie 

porządku obrad.  

 

 

Ad.37.)  

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad.  

 

 

Ad.38.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski – dziękując wszystkim za udział   

w posiedzeniu – zamknął obrady XLIV sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 11.40. 

 

 

Protokół sporządziła:                    Przewodniczący Rady Powiatu                 

/-/ Anna Bryła                 /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


